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Doel 
Ter informatie brengen wij uw raad op de hoogte van de versterking van de samenwerking 
op het terrein van Leerplicht en Regionale meld- en coördinatiefunctie (RMC) in Twente. 
 
Aanleiding 
Het afronden van een startkwalificatie is voor jongeren een belangrijke stap om hun leven 
verder op te bouwen. Voor sommige jongeren is deze stap lastig of zelfs onmogelijk. Het 
onderwijs en de gemeenten in Twente werken samen om deze jongeren te helpen. Onze 
samenwerking noemen we de Twentse belofte. In deze raadsbrief geven wij de resultaten en 
de stappen die we zetten om onze samenwerking verder te versterken. In Twente zijn er 
steeds minder voortijdig schoolverlaters, dit zijn jongeren van school zijn en nog geen MBO 
2-, HAVO- of VWO diploma hebben; oftewel de zogenaamde startkwalificatie. 
 
Inhoudelijke boodschap 
De afgelopen jaren was er steeds een afname van het aantal voortijdige schoolverlaters te 
zien. En het laatste schooljaar dat formeel is afgesloten laat weer een positief beeld zien. In 
het schooljaar 2019/2020 waren er in Twente totaal 829 jongeren die voortijdig stopten met 
school, 108 jongeren op het VO, 696 op het MBO en 25 op de VAVO. Het aantal jongeren 
dat stopt met school is getalsmatig en procentueel hoger in grotere gemeenten. De cijfers in 
Twente liggen over het geheel genomen onder de landelijke normen en onder het landelijke 
gemiddelde. En op vrijwel alle onderwijsniveaus is dit ook het geval. Daarbij is op vrijwel alle 
onderwijsniveaus een verbetering ten opzichte van vorig jaar te zien. 
Om het aantal jongeren, dat voortijdig hun school verlaat, verder te verminderen is het nodig 
om als gemeenten meer samen te werken. Beleidsmatig richt die samenwerking zich onder 
meer op het uitwerken en invoeren van een vernieuwde aanpak om schoolaanwezigheid te 
stimuleren. Operationeel richt die samenwerking zich met name op het versterken van de 
preventieve inzet op het MBO. Juist in het MBO is die samenwerking nodig, omdat daar in de 
klassen jongeren zitten uit alle gemeenten van Twente. Als colleges hebben we hier 
afspraken over gemaakt, zodat die samenwerking formeel goed is geborgd. 
Tenslotte delen wij u nog mee dat we te zijner tijd met de nieuwe raden een regionale 
informatieve bijeenkomst organiseren. 
 
Conclusie 
Op deze manier verwachten we de ondersteuning aan jongeren die moeite hebben om op 
school mee te komen te kunnen versterken. Daarmee zullen meer jongeren met succes hun 
school kunnen afronden. 
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